

IRAQI STRATEGIC REVIEW BOARD

Ministry of Planning & Development Cooperation

Baghdad – Republic of Iraq

E-Mail: theplanningminister@yahoo.com

مقترحات المشاريع التي ناقشتها الهيئة الاستراتيجية لاعادة الاعمار في اجتماعها الخامس و الثلاثين في

2007/2/14

مع بعض الملاحظات والتعديلات عليها ان وجدت

Project Proposals considered by Iraqi Strategic Review Board in Feb. 14, 2007 meeting including comments and amendments

First: Follow up from previous meetings:

1. Rehabilitation of water distribution Networks in Al-Bat'ha and AL-Nasir town, project cost US\$ 1,529,051, UNOPS.
مشروع اعادة تأهيل شبكات توزيع الماء في مدينة الناصرية/ ناحية النصر والبطحاء بكلفة 1,529,051 دولار امريكي لوزارة البلديات و الاشغال العامة.

Approved.

2. Support for Environment Management of the Iraqi Marshlands(second phase, stage B), project cost US\$ 1,000,000. UNEP
مشروع دعم ادارة البيئة في الاهوار العراقية لوزارة البيئة و الممول من الحكومة اليابانية.

Approved.

3. Area Based Development Programme, project cost UNDG ITF US\$29,806,470 and UNOPS US\$ 138,926 and UNDP US\$ 350,000, THE TOTAL US\$ 30,295,396 . UNDP, ILO, UNOPS, UN-HABITAT, UNIFEM, WHO, UNESCO and UNICEF
برنامج التنمية المكانية بكلفة اجمالية 30,295,396 دولار امريكي لوزارة التخطيط والتعاون الانماني

Approved.

ISRB Recommended to establish inter ministerial committee under MoPDC coordination .

4. Skills Development to Support Employment Generation in Iraq, project cost US\$ 4,963,256, ILO and UNOPS.
مشروع تطوير المهارات لدعم خلق فرص العمل في العراق بكلفة 4,963,256 دولار امريكي لوزارة العمل و الشؤون الاجتماعية.

Approved.

5. Water and Sanitation/ Rehabilitation of Sewerage facilities in selected locations in Basrah city (Al Mofaqyia) , project cost US\$ 1,535,706, UNICEF.
مشروع اعادة تأهيل مجاري الموقفية في مدينة البصرة بكلفة 1,535,706 دولار امريكي لوزارة البلديات و الاشغال العامة.

Approved.

6. Rehabilitation/ Extension of Water & Sewer networks in selected locations in Kirkuk city, project cost US\$ 2,958,400, UNICEF.
مشروع اعادة تأهيل و توسيع شبكات مجاري في المناطق المختارة في محافظة كركوك بكلفة 2,958,400 دولار امريكي لوزارة البلديات و الاشغال العامة.

Approved.

7. Restoration of Al Askari Shrine in Samara City and Rehabilitation of other damaged religious sites throughout Iraq, project cost US\$ 8,000,000, UNESCO and UNDP.
مشروع اعادة اعمار الروضة العسكرية في مدينة سامراء وتاهيل مواقع دينية اخرى على مستوى القطر بكلفة 8,000,000 دولار امريكي لوزارة التخطيط والتعاون الانمائي.

Approved.

8. Information and Communication Technologies (ICT) in Education for Iraq, project cost US\$ 4,000,606 , UNESCWA – UNESCO Iraq.
مشروع ادخال تكنولوجيا الاتصالات و المعلومات في التعليم في العراق بكلفة 4,000.606 دولار امريكي لوزارة التربية.

Postponed.

For the absence of the ministry representative .

9. Rehabilitation of Water Distribution Systems in Sidakan and Rawanduz, project cost US\$ 2,496,475 , UNOPS.
مشروع اعادة تاهيل شبكات توزيع الماء في سد كان و راوندوز في محافظة اربيل بكلفة 2,496,475 دولار امريكي لوزارة البلديات و الاشغال العامة.

Approved.

10. Rehabilitation of Takia Water Distribution System, project cost US\$ 2,006,340, UNOPS.
مشروع اعادة تاهيل شبكات توزيع الماء في التكية في محافظة السليمانية بكلفة 2,006,340 دولار امريكي لوزارة البلديات و الاشغال العامة.

Approved.

New Projects:

11. Strengthening school health services at Primary School level through implementation of the Health Promoting Schools, project cost US\$ 1,757,280, WHO
مشروع المدارس المعززه للصحة بمحافظات العراق كافة , وبكلفة 1,757,280 دولار أمريكي , لوزارة الصحة ووزارة التربية .

Approved.

12. Disease eradication; elimination and introducing new vaccines, Total project cost US\$ 38.452.254 (UNDG ITF: 12,000,000 , Govt. Input: 25.000.000 , WHO: 52,254 and UNICEF :1,400,000)
مشروع القضاء على الأمراض وأستئصالها وتقديم لقاحات جديدة بمحافظات العراق كافة وبكلفة اجمالية 38.452.254 مليون دولار امريكي لوزارة الصحة.

Approved.

13. Support to the Construction of the Basrah Children's Hospital, Total project cost US\$ 108.6 million (UNDG ITF: 21,750,000, Other: 21,750,000, US Government through IMRO : 45,300,000 , US Government Project Hope : 30,000,000 , MoH in-Kind Contribution : 9,800,000), UNDP.

مشروع دعم بناء مستشفى البصرة للطفل في محافظة البصرة وبكلفة 108.6 مليون دولار امريكي لوزارة الصحة .
Approved.

14. Communicable Diseases Prevention and Control Programme, project cost US\$ 5,233,263, WHO
برنامج القضاء و السيطرة على الامراض الانتقالية في محافظات العراق كافة وبكلفة 5,233,263 دولار امريكي لوزارة الصحة.

Approved.

15. Rehabilitation of Water Supply systems in select locations in Wasit Governorate.
project cost US\$ 1,655,590, UNICEF.
مشروع اعادة اصلاح انظمة تزويد المياه في مناطق مختارة من محافظة واسط وبكلفة 1,655,590 مليون دولار امريكي لوزارة البلديات والاشغال العامة.

Approved.

16. Water and Sanitation: Extension of storm water & sewer network in select locations in Kerbala governorate, project cost US \$ 1,948,598, UNICEF.
مشروع توسيع شبكات الماء والمجاري في مناطق مختارة من محافظة كربلاء وبكلفة 1,948,598 مليون دولار امريكي لوزارة البلديات والاشغال العامة.

Approved.

17. Solid Waste Management Project for Iraqi Ministry of Municipalities and Public Works and the Governorate of Basra, project cost US\$ 6.317 Million , UN-Habitat and UNICEF
مشروع ادارة المخلفات الصلبة في محافظة بغداد والبصرة وبكلفة 6.317 مليون دولار امريكي لوزارة البلديات والاشغال العامة.

Postponed.

To provide more information about the project and the used technology.

18. Emergency Water Supply and Sanitation for Abu Al-Khaseeb, project cost US\$ 1,993,350, UNDP.
مشروع توفير مياه الشرب في قضاء ابي الخصيب-محافظة البصرة بكلفة 1,993,350 دولار امريكي لوزارة البلديات و الاشغال العامة.

Postponed.

Per request of SCSO (the project is not processed through SC) and MoPDC request to review it is high cost.

19. Rehabilitation and Maintenance of Traditional Irrigation Schemes in Resettled Areas, project cost US\$ 3,598,077, FAO.

- Proposal to finance Olive palm in Halabcha , project cost US\$ 65,385 to be financed under Rehabilitation and Maintenance of Traditional Irrigation Schemes in Resettled Areas total cost.

مشروع اعادة تاهيل وصيانة نظم الارواء التقليدية في المناطق المستقرة في محافظات اربيل ودهوك والسليمانية وبكلفة 3,598,077 دولار امريكي لحكومة اقليم كردستان.
i. مقترح تمويل مشروع زراعة الزيتون في حلبجة بكلفة (65,385) دولار امريكي ضمن مشروع تاهيل نظم الارواء.

Approved.

20. Rehabilitation of the Date palm sector in Iraq, project cost US\$ 8,011,117, FAO, UNIDO

مشروع اعادة تاهيل فسائل النخيل في العراق بكلفة 8,011,117 دولار امريكي لوزارة الزراعة.

Approved.

21. Water Sector support program project partnering Agreements, project cost US\$ 38,500,000 and US\$ 5,225,688 through ministry of finance and Nasayria pumping station US\$ 20,000,000 , Total project cost US\$ 63,725,688 .

برنامج دعم قطاع المياه بمجموع كلفة 63,725,688 دولار امريكي (38,500,000 لمبزل الفرات الشرقي, 5,225,688 لاعادة تاهيل سد ديالى و 20,000,000 لمحطة ضخ الناصرية) لوزارة الموارد المائية.

Approved.